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To: @minvws.nl
Cc: @minvws.nl];BEET EEE inves ni]
From: )

Sent: Thur 4/8/2021 9:47:40 AM

Subject: FW: ZN notitie

Received: Thur 4/8/2021 9:47:41 AM

20210408 Nota ter info Notitie ZN Versnelling en verbetering digitalecommunicatie in de zorg.docx

Bijlage - Versnelling en verbetering digitale communicatie in de zorg -v1.0 (def).pdf

MetBEN: -« ik vorige week af om bijgevoegde nota ter informatie ook via jou te laten lopen voor medeparaaf. Hoewel ZN

geen gebruikelijke partner is in het V-domein, raakt de notitie van ZN aan het gesprek dat je samen metje collega DG's in de BR

voerde over knelpunten die elektronische gegevensuitwisseling in de zorg (wat enkele raakvlakken heeft in het V-domein)
belemmeren. Samen met ZN wordt dan ook gezocht naar manieren om de gevraagde versnelling te realiseren en knelpuntenweg
te nemen.

Met de nota wordt minister MZS geinformeerd over de notitie van ZN, die ZN op 19 april aanstaande inbrengt in het

Informatieberaad Zorg. DGCZ is bij dat Informatieberaad aanwezig.

Mijn advies is om mede-paraaf te geven op de nota, die in de loop van de dag voorbij zal komen via | EEN (zie onder). DGCZ

en DGLZ krijgen eenzelfde advies vandaag ook van respectievelijk CIVA DGCZ en CIVA DGLZ.

Groet

ver:[EEE“EEEe inv iVerzonden: donderdag 8 april 2021 08:18

©

ER,@minvws.nl>; )

@minvws.nl>

SEE eriksoverheid.ni>;EXEC)
Onderwerp: RE: ZN notitie

Bijgaand de nota ter informatie bij Notitie ZN Versnellen en verbeteren digitale communicatie in de zorg voor de Minister voor

MZS. 1k start dadelijk de parafenroute inIEEEop.
Zouden jullie je DG willen vragen om medeparaaf zo spoedig mogelijk te zetten zodat de nota ter informatie met de notitie ZN

als bijlage morgen in de tas van de minister zit?

GH

Verzonden: woensdag 31 maart 2021 12:17

@ minvws.nl>

< riiksoverheid.ni>; [GNGEEEIR

Onderwerp: RE: ZN notitie

OE
Ja, graag ook langs DGV.

Groet,
5.1.2e

van: [IEEEJEEY@minvws.ni>
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 11:14

@minvws.nl>;
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) mines; IKE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: ZN notitie

Blij met verzoek om medeparaaf door DGCZ en DGLZ, hoe meer VWS brede draagvlak des te beter.

[2i2e | DGV ook?

In planning rekening houden dat we extra dag inplannen voor parafeerroute en eventueel verwerken opmerkingen.

Groeten,

Verzonden: woensdag 31 maart 2021 10:29

minvws.nl>; ) < minvws.nl>;BEE
) minvws.nl>; )

) JE e minvws. i>;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: ZN notitie

Aanvullend in mail van [BEE] Ook verzoek via DGLZ voor medeparaaf. [Rdvanwege het feit dat ZN deelneemt aan de

stuurgroep InZicht en daar de knelpuntennotitie gisteren ook genoemd werd. En vanwege gesprek komende vrijdag Chipsoft
voor regeling InZicht (e-overdracht).

van:IESEEEE0 invws i>Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 16:24

@ minvws.nl>

) SEE is.ot;ECE
Onderwerp: RE: ZN notitie

Ha IEEE
Bedankt voor de toelichting, we kijken vanuit beleid graag mee!

Aangezien CHIEN]
komend IB vanuit beleid aansluit en Ed als CIO deelneemt aan het IB, is mijn voorstel om de nota voor de

minister ook voor medeparaaf langs DGCZ te laten gaan. Daarnaast is het voorstel vanuit EGIZ om DG's dossierhouder van de

gegevensuitwisselingen te maken en krijgt beleid nog meer te maken met de knelpunten en oplossingsrichtingen die in de nota

staan.

Gr

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 10:12

) SEE mines.EN
@minvws.nl>

JEEE@ minvws.n >;IEE

Onderwerp: RE: ZN notitie

Er zijn twee documenten.

1. Het stuk dat in de kerngroep is geweest

2. Het gezamenlijke ZN/VWS voorstel voor het vervolg

De reacties die jullie hebben gegeven op het eerste stuk liggen al bij ZN. Aan het tweede stuk wordt deze week gewerkt met als

trekkers ERESen EXER
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EEE heeft een tijdslijn uitgezet voor dit traject:

We willen namelijk ook de minister informeren voordat de stukken naar het IB gaan. Terugrekenend in de tijd kom je op het

volgende uit:

- Ma 19/04: IB

= Do 15/04: voorbespreking met SG door BIZ

- Wo 14/04 of do 15/09: voorbespreking IB op basis van annotatie met ERE (wordt gepland, tijdstip volgt)
- Ma 12/04: Bestuurlijk Overleg SG-ZN

- Ma 12/04: Deadline aanlevering annotatie [EY bij
- Vrij 09/04, 12u: deadline tas minister MZS

- Do 08/04: parafen pSG en SG

- Wo 07/04: nota voor minister bij i
ter parafering

- Ma 05/04 Tweede Paasdag = vrije dag
- Vr 02/04: verwachte verzending IB-agenda en stukken

Kortom: belangrijk dat er eind deze week conceptnota voor de minister ligt met daarin de (gezamenlijke) lijn van VWS en ZN.

Straks is er nog overleg met EE over de vorm waarin het gezamenlijke stuk (document 2) naar het IB gaat en met welk

verzoek aan het IB (ter akkoord, of ter informatie).
We laten weten wat hier uit komt en stemmen het stuk vervolgens uiteraard met jullie af.

(Ik heb zelf eind deze week een paar dagen verlof. Dus laatste afstemming moet dan met EXER
Groet,

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 09:37

Onderwerp: RE: ZN notitie

a:Zou Je kunnen laten weten hoe en wanneer we verder reageren op de notitie van ZN. Alvast bedankt

Gr

Van: 5.1.2

Verzonden: maandag 22 maart 2021 17:37

Onderwerp: RE: ZN notitie

Beste allemaal,

Vanochtend constructief overleg gehad met ZN over notitie probleemschets focusprogramma’s:

De volgende zaken hebben we voorafgaand aan de kerngroep aangegeven aan ZN:

+ Opgemerkt dat notitie niet kan worden beschouwd als een gezamenlijke notitie van ZN en VWS.

+ Beschreven problemen worden herkend, goed dat deze in notitie beschreven staan. Over voorgestelde

oplossingsrichtingen moeten in kerngroep en IB afspraken gemaakt worden.

+ Intentie van notitie door ZN was niet om negatief beeld van VIPP programma’s neer te zetten, verdere nuancering is

mogelijk.
+ Naast problemen staan er ook oplossingen (HL7 FHIR en HL7 CDA is mogelijk), deze mogen positiever gebracht worden.

¢ Moet meer duidelijkheid komen over de gemeenschappelijke voorzieningen die nu concreet in ontwikkeling zijn (Mitz en
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ZorgAB) in relatie tot NEN normen die worden ontwikkeld voor deze voorzieningen en DIZRA en relatie tot discussie rond

mogelijke publieke positionering van ICT voorzieningen.
+ Bespreekpunt in IB zou kunnen zijn hoe non concurrentiele gemeenschappelijke voorzieningen een antwoord kunnen zijn

op vendor lock-ins en commerciéle gegevensuitwisselingen die worden overgenomen door investeringsmaatschappijen.
e+ Ter voorbereiding op Informatieberaad komt ZN met voorstel waarin op basis van 5-lagenmodel problemen worden

geplaatst in relatie tot oplossingsrichting. Voorgesteld is waar mogelijk te bundelen zodat het behapbaar blijft voor

bestuurders.

+ Na bespreking in Kerngroep, komt VWS met gezamenlijke reactie (zie bijlage dit is de laatste versie reactie die er nu

ligt).

Gr

Van:HEEJEEY @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 16:49

Aan: )SEE0 minvws.0 >;IEEE)<BEXES© invws.n >; IEKECN.
5.1.2e @minvws.nl>

cc: 51.20 @minvws.nl>; [EEKECI)JEREe ninvws.nl>
Onderwerp: RE: ZN notitie

Aan de versie waarin [EE «EEE hun opmerkingen hebben geplaatst heb ik eerst de opmerkingen van EER toegevoead
en daarna die van mij. Mijn opmerkingen zijn aanvullend op die er al stonden want ik ben het dazrmee eens. Zo hebben we één

versie met alle opmerkingen erin.

Groeten,

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 17:47

Aan: i EEem invws.ol>;IEEBEEF- inv. >;IEEE
cc: % )EEE© minvws.nl>;IEEE) EXER minvws.ni>
Onderwerp: RE: ZN notitie

Ja helemaal mee eens. Maar die opmerkingen zijn blijkbaar toch nog niet verwerkt in deze versie. Dus dan moeten we ze nog

een keer meenemen.

«EES

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 17:23

o
) SEE eminvws.n>;IEE) SCE inv;IEEE

(BE) <BAF@ minvws.nl>

)SEE© minvws n>;IEE)SEEMe minvwsn>
Onderwerp: RE: ZN notitie

In de reactie die ik woensdagmorgen naar [jE heb gestuurd had ik precies dezelfde punten als fsRFLR Alinea’s over VIPP

moeten echt anders.

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 16:59

Aan: HEEe minvws.nl>;ITE EEE ins;IEEE
A. minvws.nl>

oC: )SESE© minvws.o >;IEE) SESE ninvws.n>
Onderwerp: RE: ZN notitie

Hoi allen,
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EAFLEN de versie waar [EEN heeft gewerkt is ook de laatste versie die ik heb ontvangen. Dus ik heb mijn opmerkingen daar

aan toegevoegd.
Als ik kijk naar het VIPP overleg van zojuist en de gesprekken die we eerder met ZN hadden is het inderdaad goed om
onderscheid te maken tussen de analyse van de knelpunten en de voorgestelde oplossingsrichtingen. Van de analyse van de

knelpunten heb ik het idee dat deze wel breed gedeeld wordt (op wat formuleringen na). Maar de oplossingsrichtingen komen nu

voor een groot deel vanuit ZN. Dus misschien dat daar in de discussie in de kerngroep nog de meeste winst zit in de aanloop
naar het IB.

Fijn dat jullie dit maandag bespreken EXE]
Groet,

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 16:42

Aan: 5.1.2e

cc: 5.1.2e ) <

Onderwerp: RE: ZN notitie

) <IERREAN@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Hoi allen,

Volgens mij heb jij een oude versie van commentaar voorzien, | EER
Helemaal eens met jouw punten, maar delen zijn er gelukkig uit.

5.1.2e
net overleg gehad met de VIPP programma’s. Ze vroegen zich af wie nu de adressant was van de notitie.

En hadden ook nog een aantal punten die ze zelf ook door zullen geven.

Zat hem volgens mij ook wel een deel in de gekozen oplossingsrichting. Dus misschien goed om dit voorbehoud cok te maken in

jouw gesprekken.

Groeten,

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 15:44

) <ERFEN@ minvws.nl>

)<I© minvws.n >;[IEE SEE c mins. >;EEN
@minvws.nl>

Onderwerp: ZN notitie

Wil jij verder aanvullen en misschien nog aan anderen van DI voorleggen als je denk dat dat nodig is?

Ik heb zelf het idee dat ze helemaal niet echt een koerswijziging voaorstellen, anders dan het verplicht stellen van de

onderliggende infrastructuur.

Al het anderen doen we al, heb ik het idee. Of hebben we zonder succes al geprobeerd.

Met vriendelijke groet,
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Directie Informatiebeleid
— CIO | Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

De Resident, Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag


